



# Information Shakedown ERT, ORM & Opel e-Rally Cup

**„Haselbach“ on 11.07.2024, 14:00 – 18:00 hrs - stage length: 3,57 km**

*Costs for participation in the shakedown: € 200,- each time slot of 30 min  
Each registered team may only take part in the shakedown in its respective time slot, a maximum of 5 times. These time slot will be posted until Thursday, 11.07.2024, 12:00, on the official notice board (Sportity).*

*The maximum number of teams allowed to participate in the shakedown is 50. The first 50 teams that have registered will be admitted chronologically.*

*Shakedown registration: [entry@rallye-weiz.at](mailto:entry@rallye-weiz.at) as also in the HQ to the opening times, until the administrative check as long places are free.*

*At the administrative check, each registered and admitted team will receive a time card for the shakedown.*

*Please note, teams may only take part at the shakedown after successfully completing administrative check and scrutineering.*

---

**"Haselbach" am 11.07.2024, 14:00 - 18:00 Uhr - Länge der Prüfung: 3,57 km**

Kosten für die Teilnahme am Shakedown: € 200,- pro Zeitfenster von 30 min  
Jedes angemeldete Team darf nur in seinem jeweiligen Zeitfenster am Shakedown teilnehmen, maximal 5-mal. Diese Zeitfenster werden bis Donnerstag, 11.07.2024, 12:00 Uhr, am offiziellen Aushang (Sportity) ausgehängt.

Die maximale Anzahl der Teams, die am Shakedown teilnehmen können, beträgt 50. Die ersten 50 Teams, die sich angemeldet haben, werden in chronologischer Reihenfolge zugelassen.

**Shakedown-Anmeldung: [entry@rallye-weiz.at](mailto:entry@rallye-weiz.at) wie auch im HQ zu den offiziellen Öffnungszeiten, bis zur administrativen Abnahme, solange Plätze frei sind.**

Bei der administrativen Abnahme erhält jedes angemeldete und zugelassene Team eine Zeitkarte für den Shakedown.

**Bitte beachten Sie, dass die Teams erst nach erfolgreicher administrativer Abnahme sowie Scrutineering am Shakedown teilnehmen dürfen.**





# RALLY WEIZ SHAKEDOWN „HASELBACH“

3,57 km

Donnerstag 11.7.2024

14:00 - 18:00 Uhr

11.- 13. Juli 2024

**RALLYE WEIZ**

